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Tid: Torsdagen den 30 augusti, 2018 kl. 18.00 

Plats: Fyren-Ekalmens Skola 

Närvarande: Lars-Inge Carlsson 

 Stefan Tidholm 

 Rolf Elsrud   

 Sofia Pettersson 

 Jan Hörman  

 Bo Grip 

 Emma Björklund Gustafsson 

 Jenni Nordlund 

 Pontus Norlin 

 Niklas Östh 

 Anders Järnberg 

 Johan Mårtensson 

 Tomas Widén 

 Ingemar Resare 

 Gustav Westerdahl 

 Henning Balder 

 Ingrid Balder 

 Håkan Stålbert 

  

 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Lars-Inge Carlsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla 
välkomna. 

 
§2 Årsmötets behöriga utlysande 
 Årsmötet förklarades behörigt utlyst. 
 
§3 Val av ordförande för årsmötet 
 Jan Hörman valdes till ordförande för mötet. 
  
§4 Val av sekreterare för årsmötet 
 Stefan Tidholm valdes till sekreterare för mötet. 
 
§5  Val av justeringsmän och rösträknare för årsmötet 

Jenni Nordlund och Pontus Norlin valdes till justeringsmän och tilika 
rösträknare. 

 
§6  Godkännande av dagordningen  
 Dagordningen godkändes. 
 
§7  Styrelsens verksamhetsberättelse, inkl ekonomisk rapport 

Verksamhetsberättelsen presenterades och godkändes, se bilaga 1 
”Verksamhetsberättelse” 
Den ekonomiska rapporten presenterades och godkändes, se bilaga 2 
”Ekonomisk rapport” samt bilaga 3 ”Kassarapport”. 

 

§8 Revisorernas berättelse 
Bo Grip presenterade ”Revisorernas rapport” (bilaga 4) och revisorerna 
rekommenderade mötet att ge styrelsen ansvarsfrihet. 
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§9 Ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beviljade Styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§10 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

• Förslag på arbetsdag under hösten. Arbetsdag planeras till den 6 

oktober i samarbete med Östra Almby Fritidsklubb. Samling 09:00 

vid kärret. 

• En fastighetsägare har problem med att vatten rinner från 

Bläcksvampvägen och in på garageuppfarten. Samfälligheten 

kommer att besiktiga detta för åtgärd. 

• Samfällighetsföreningen påminner om att ordningsregler finns 

publiserade på hemsidan. Där finns bl a beskrivet vad som gäller 

gällande ansvar för fastighetsägare att hålla rätt höjd på häckar och 

vad som gäller för träd som hänger ut över vägen. 

 

§11 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Förslaget är oförändrad ersättning mot föregående år vilket godkändes av 
mötet. 

  
§12 Styrelsens förslag till vägavgift, debiteringslängd och basavgift 

Styrelsen förslag om oförändrad basavgift om 900 kronor fastställdes av mötet. 
Debiteringslängden presenterades med hos Lantmäteriet registrerade 
andelstal. Medlemmar kan ta del av debiteringslängden genom att kontakta 
Styrelsen. 

 
§13 Styrelsens förslag till budget 

Rolf Elsrud presenterade Styrelsens förslag till budget (se bilaga 5 ”Förslag till 
budget”) vilken fastställdes av mötet. 

 
§14 Val för verksamhetsåret 2018‐2019 

a) Lars-Inge Carlsson omvaldes som ordförande på 2 år. 

b) Rolf Elsrud och Jan Hörman omvaldes som ledamöter på 2 år. 

c) Sofia Pettersson omvaldes som Suppleant på 2 år. 

d) Antti Stetsko och Bo Grip omvaldes som Revisorer på 1 år. 

e) Lennart Ekström och Thomas Olsson omvaldes som Revisorssuppleanter 

på 1 år. 

f) Emma Björklund Gustafsson valdes som ledamot för Valberedningen på 1 

år. 

 

§15 Övriga frågor (enbart information, ej beslut) 

• Gällande expansionen i Annelund så har Styrelsen varit i kontakt med 

Lundbergs. Lundbergs informerar om att entreprenaden för VA och vägar 

kommer att ske under våren 2020. Därmed kan byggnation av nya 

fastigheter tidigast starta under 2020. 

• Stadsnät meddelar att dom nu är klara med fiberdragningen i våra vägar. 

Dock kan någon enstaka komplettering återstå. Dom lämnar 5 års garanti 
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på det återställningsarbete som som kommer att ske efter vår besiktning av 

vägarna den 4 september. En besiktning som kommer att ske gemensamt 

med Stadsnät. 

• Samfälligheten påminner om att det utöver vår hemsida www.heimdal-

skogsbacken.se finns en facebook-grupp för att ta del av senaste nytt  

• Samfälligheten söker ny entreprenör gällande snöröjningen. Frågan är 

ställd till den entreprenör, Gerhardsson som idag sköter våra grönytor. 

Ytterligare ett alternativ kan vara Maskinringen. 

§16 Plats där årsmötesprotokollet hålls tillgängligt 

 Årsmötesprotokollet publiseras på hemsidan. 

§17 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarar mötet avslutat. 

 

Vid protokollet    

 

 

____________________ 
   

Stefan Tidholm 

 

Justeras 

 

____________________    ____________________ 

Jenni Nordlund Pontus Norlin 

 

http://www.heimdal-skogsbacken.se/
http://www.heimdal-skogsbacken.se/

